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Walne zebranie sprawozdawczo-wyborcze
Stowarzyszenia Historycznego &bdquo;DÄ™bosz&rdquo; w Rymaniu




 




To byÅ‚o waÅźne zebranie czÅ‚onków Stowarzyszenia.
Najpierw w nasze szeregi przyjÄ™liÅ›my 6 nowych czÅ‚onków i obecni liczy ono 26
czÅ‚onków ( w tym 5 paÅ„!).  PóÅºniej
Tadeusz Dach przedstawiÅ‚ sprawozdanie z dziaÅ‚alnoÅ›ci w 2019 roku. a
przedsiÄ™wziÄ™Ä‡, jakimi zajmowaÅ‚o siÄ™ Stowarzyszenie byÅ‚o bez liku. OpisywaliÅ›my
je na naszych stronach, wiÄ™c informacje te sÄ… ogólnie dostÄ™pne. DaliÅ›my teÅź
sobie radÄ™ finansowo, co zostaÅ‚o przedstawione w sprawozdaniu. NajwiÄ™kszy byÅ‚a
adaptacja nowej sali do naszej Izby Muzealnej, jej remont, wyposaÅźenie oraz
sposób wystawienia poszczególnych eksponatów. Projekt realizowany przy pomocy
KoszaliÅ„skiej Agencji Rozwoju Regionalnego zapewniÅ‚ nam stosowne fundusze, a
nowa sala zostaÅ‚a otwarta przy okazji obchodów 101 rocznicy odzyskania przez
PolskÄ™ NiepodlegÅ‚oÅ›ci. 




Ogromnym wyróÅźnieniem dla naszego
Stowarzyszenia byÅ‚o otrzymanie od Starosty KoÅ‚obrzeskiego statuetki KoÅ‚obrzeskiego
Pegaza Kultury Pegazy Kultury.







DziaÅ‚aniami, które angaÅźowaÅ‚y wiele
osób z gminy RymaÅ„ i nie tylko, byÅ‚ kolejny Piknik Historyczny oraz obchody 750-lecia
naszych miejscowoÅ›ci tj. Rzesznikowa oraz Starnina. 




 Nie zabrakÅ‚o elementów wspóÅ‚pracy z Muzeum
OrÄ™Åźa w KoÅ‚obrzegu, Muzeum w Koszalinie Towarzystwem PrzyjacióÅ‚ Muzeum OrÄ™Åźa
czy GrupÄ… EksploracyjnÄ… &bdquo;ParsÄ™ta&rdquo;. 




DuÅźo pracy miaÅ‚a nasza Grupa
Poszukiwawcza, która eksplorowaÅ‚a teren byÅ‚ego lotnika niemieckiego Pinnow oraz
inne miejsca, wspólnie ze wspomnianÄ… grupÄ… &bdquo;ParsÄ™ta&rdquo;. 
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Kolejnym waÅźnym punktem naszego
zebrania byÅ‚y wybory. OsobiÅ›cie zÅ‚oÅźyÅ‚em rezygnacjÄ™ z zajmowanej funkcji w
Stowarzyszeniu (gÅ‚ównie wzglÄ™dy zdrowotne) i wybraliÅ›my nowego Prezesa
Stowarzyszenia, którym zostaÅ‚ Edmund KaÅºmierski oraz ZarzÄ…d Stowarzyszenia w
skÅ‚ad, którego weszli: jako wiceprezes Dariusz PuÅ‚Å‚o oraz jako skarbnik Monika
KuroÅ„.




W 2020 roku przedsiÄ™wziÄ™Ä‡ bÄ™dzie
równie duÅźo. NajwaÅźniejsze to Piknik Historyczny oraz obchody 850-lecia
miejscowoÅ›ci Kinowo. Jest wiele innych planowanych przedsiÄ™wziÄ™Ä‡ (bÄ™dziemy o
nich pisaÄ‡), tylko czy starczy na wszystko czasu i Å›rodków? ProszÄ™ jednak
pamiÄ™taÄ‡, Åźe czÅ‚onkowie naszego Stowarzyszenia wszystkie prace wykonujÄ… w
ramach wolontariatu i swojego wolnego czasu.




DyskutowaliÅ›my teÅź nad dalszy
rozwojem Stowarzyszenia i kolejnymi dziaÅ‚aniami. Obok wyÅźej wymienionych bÄ™dÄ…
równieÅź poszukiwania w terenie, prelekcje, wycieczki z historiÄ… w tle, oraz
spotkania integracyjne. W Izbie Muzealnej trzeba przeprowadziÄ‡ kolejne
konserwacje eksponatów moÅźe zmieniÄ‡ sposób ich ekspozycji i wiele innych.




Na zakoÅ„czenie podziÄ™kowaÅ‚em
wszystkim za dwuletnia wspóÅ‚pracÄ™, a nowemu Prezesowi i ZarzÄ…dowi oraz wszystkim
czÅ‚onkom ÅźyczyÅ‚em samych sukcesów. Od teraz ja równieÅź jestem juÅź zwykÅ‚ym
czÅ‚onkiem.
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